
Referat FAU Gimle Oppveksttun 

Møtedato: Tirsdag 9. mai 2023 
Tidspunkt: kl. 19:00-20:45 
Sted: Gimle, rom 224 

Til stede/forfall: Rektor Aud Håland var til stede under rektors orientering, punkt 2. Ellers møtte fra 
klassene 13 representanter som angitt under. For klassene 8A, 8B, 8D, 8G, 9G, 9H, 10B, 10C, 10D og 
10F møtte ingen representanter. 

Klasse Navn Fast/vara Til stede (x)/forfall (-) 

8A Morten Neteland Fast - 

 Mangler Vara - 

8B Mette Engan Fast - 

 Cathrine Nøttingnes Vara - 

8C Anja Møgelvang Fast X 

 Gerhard Lygre Vara - 

8D Vibeke Solbue Fast - 

 Mangler Vara - 

8E Hanne Wetland Fast X 

 Anders Tømmebakke Vara - 

8F Katrine Utaaker Segadal Fast X 

 Mari Rørtveit Vara - 

8G Nora Tuseth Fast - 

 Linda Hærding Kvernrød Vara - 

8H Gørild Berg Fast X 

 Bjørn E. Rosenberg Vara - 

9A Guro Akre Fast X 

 Even Normann Vara - 

9B Leif Oltedal Fast X 

 Helge Hagerup Vara - 

9C Trude Myklebust Fast X 

 Gunn Anita Gjøen Vara - 

9D Christina Aamelfot Fast X 

 Ingrid Røttingen Vara - 

9E Stein Frostad Fast X 

 Agnete Nesse Vara - 

9F Berit Holgersen Steensen Fast X 

 Mangler Vara - 

9G Cathrine Hofland Fast - 

 Mangler Vara - 

9H Lene Carlson-Johannessen  Fast - 

 Mats Lyngstad Willassen Vara - 

10A Ida Lundberg Samuelsen Fast X 

 Stig Reinsnos Vara - 

10B Julie Lillelien Porter Fast - 

 Marit Stensland Vara - 

10C Rita Østgulen Fast - 

 Elin Kjetland Vara - 

10D Nils Ivar Erdal Fast - 

 Birgitte Graverholt Vara - 

10E Jorunn Vidnes Fast X 

 Christian Hjemmen Vara - 

10F Mangler Fast - 

 Siren E. Hult Vara - 

10G Kathrine Furnes Havre Fast X 

 Mette Kvarme Vara - 



Saksliste 

1. Godkjenning av innkalling 

Innkalling godkjent. 

2. Orientering fra rektor 

Rektor Aud Håland orienterte om følgende: 

• Skoleballet: Skoleballet var veldig vellykket, og elevene har storkost seg. Det er noen 
punkter som bør tenkes på til neste gang. Disse blir sendt til FAU-styret.  

• Eksamensperiode: Offentliggjøring av trekkfag (skriftlig) den 12. mai. Elevene kommer opp i 
enten matte, engelsk eller norsk. Muntlig eksamen er satt til 7. og 14. juni. I muntlig 
eksamen kan man komme opp i alle fag med unntak av de praktisk-estetiske. På skriftlig 
eksamen er det to eksterne sensorer. På muntlig eksamen er det en ekstern sensor sammen 
med faglærer. Fellessensur for skriftlig eksamen er 19. juni. Elevene får vite karakteren etter 
denne datoen.  

• Nye 8. trinn til høsten 2023: Det blir åtte nye 8. klasser til høsten. Skolen må brukes lokaler i 
Frikirken, men disse å få helseverngodkjenning før de kan tas i bruk. 

• Investeringsmidler: Skolen har fått investeringsmidler som kun kan brukes til inventar, som 
møbler.  

• Avslutningsfest for 10. trinn: Denne vil avholdes 19. juni. Det kommer invitasjon til denne. 

Spørsmål fra representantene:  

• Skap til elevene: Dette har blitt tatt opp ved tidligere anledninger, men har vært vanskelig å 
få til grunnet brannvernregler. FAU kommer til å følge denne saken videre.  

• Asbest i Haukelandshallen: Har skolen noe mer informasjon om dette? Rektor har ikke fått 
mer informasjon om dette og kan dessverre ikke informere noe mer om dette nå. 

• Ekstralokaler i Frikirken: Hvem skal være der? Det blir en klasse som får klasserom der.  

• Det er ikke avgjort hvilken klasse dette blir, men det blir ikke en av de nye 8. klassene.  

• 8. klassedagen: Denne er 8. juni på kveldstid og FAU pleier å ha kafé på denne dagen. Det 
ble reist spørsmål om FAU skal bidra med noe mer den dagen, i form av et innlegg e.l. FAU 
diskuterer dette under punkt 10. Eventuelt og melder tilbake til rektor.  

3. Orientering om økonomi 

Den økonomiske bevegelsen er knyttet til skoleballet for 10. trinn. Det har ikke vært bevegelser på 
øvrige konti FAU har.  

Når det gjelder skoleballet for 10. trinn betalte 142 elever inngangsbillett på 150 kr. Elever med 
aktivitetskort (11 elever) vil få tilbakebetalt inngangspengene. Kort oppsummert ble pengene til 
skoleballet bruket på å gardiner (leie) og annen pynt, artister og mat (brus, snacks og pizza).  

Etter grovt overslag sitter FAU igjen med 17 000 kr etter skoleballet. Det må avgjøres hva 
overskuddet skal brukes til. Dette tas opp under punkt 10. Eventuelt. 

Det vil bli utarbeidet en skriftlig oversikt over FAUs økonomi og konti til neste møte 13. juni. 



4. Fordeling av parkeringsvakter 

Fram til 4. mai gikk 80 % av inntektene fra parkering til skoleballet for 10. trinn. Etter forrige møte 
18. april gjensto det å fordele vaktene for 8. mai, 16. mai, 29. mai og 11. juni, og FAU avgjorde 
klasser som ønsket å ta på seg parkeringsvakt skulle melde sin interesse innen 2. mai til 
parkeringsansvarlig, Leif Oltedal. Leif Oltedal sendte ut epost til alle FAU-representantene i etterkant 
av møtet for å informere om dette. Innen fristen meldte tre klasser seg, og disse har allerede har fått 
tildelt kamp. Kampen mandag 29. mai er ennå ikke fordelt til noen klasse. Parkeringsansvarlig vil 
sende ut ny epost om dette, der førstemann som melder seg vil få tildelt parkering for kampen 29. 
mai.  

Ellers ble det en diskusjon rundt det å rekruttere foreldre fra klassen til parkeringsvakter og det kom 
forslag om at «best practice» bør tas med i instruksen til parkering. Parkeringsansvarlig i FAU vil 
innarbeide dette i instruksen. 

5. Rapport fra Kvalitetsoppfølgingsmøtet  

Det ble holdt et kvalitetsoppfølgingsmøte 19. april kl. 08:30-11:00 der FAU var invitert til å delta. Det 
var vanskelig å finne representanter som kunne stille på møtet, men FAU-leder deltok på møtet fra 
kl.10:00. I forkant av møtet hadde FAU utarbeidet vurderingskrysset (Hva er bra? Hvorfor? Hva kan 
bli bedre? Hvordan?) i fellesskap.  
 
Et av temaene som ble tatt opp i kvalitetsoppfølgingsmøtet var språkbruk i skolen, også rasistisk 
mobbing. Skolen følger opp dette, men dette er også noe foreldrene bør være bevisst på i forhold til 
egne ungdommer.  
 
Det ble videre en diskusjon i FAU, med innspill gikk på at det må være nulltoleranse for mobbing 
(inkludert rasistisk mobbing og seksualisert språk) og at skolen må være tydelig på at dette er 
uakseptabel oppførsel. FAU vil presisere at de støtter opp under skolens arbeid mot mobbing og at 
de ønsker å være skolens samarbeidsparter i dette arbeidet. 
 
Det ble også diskutert hva som kunne være mulige arenaer å ta opp mobbing som tema. Dette kan 
blant annet være foreldrekvelder, ev. i regi av MOT, men det kan også tas opp på 8. klassedagen og 
foreldremøter. Det ble også nevnt at man må huske på at elevene kommer fra ulike barneskoler med 
ulike skolekulturer, og at forebygging på barneskolene og samarbeid mellom barneskolene og Gimle 
om dette temaet er viktig.  
 
Neste FAU, for skoleåret 23/24, bør vurdere om skolemiljøet på Gimle bør være en prioritert sak 
framover.  

6. Rapport fra SU/SMU-møte 9. mai 

Saker som ble tatt opp på møtet sammenfaller i stor grad med punktene i rektors orientering, som 
organisering og gjennomføring av eksamen og om neste skoleår og åtte nye 8. klasser, noe som gir 
ekstra press på lokalene. Det ble også referert kort fra kvalitetsoppfølgingsmøtet, som viser at både 
skole, foreldre og elever trekker fram de samme teamene som viktige.  
 
Elevrådets representant orientere kort om erfaringer fra skoleballet og har innspill som vil tas med i 
viteboken til neste års ballkomité. FAUs representant etterlyste oppfølging av foreldreundersøkelsen 
og elevundersøkelsen på det punktet som gjaldt mobbing. Skolen jobber med dette og vil holde FAU 
orientert.  



 
7. Rapport fra skoleballet. Vitebok for skoleball 

Arrangementsgruppen for 10. trinnsballet orienterte kort om ballet. Av totalt 180 10. klassinger, var 
det 142 som betalte inngangsbillett, mens litt færre møtte opp. Gruppen har gode erfaringer fra 
arrangementet, som var svært vellykket. Vaktholdet fungerte også bra. Det ble brukt mindre penger 
på underholdning på årets ball enn i fjor. I år ble det brukt mer lokale grupper til underholdningen, 
også egne elever bidro. Det er tydelig at elevene blir mye mer involvert når ballet er på skolen. Det 
ble også brukt mindre penger på mat, da en del av dette ble sponset. Den største kostnaden var leie 
av gardiner for å dekke veggene i aulaen. Ordningen rundt aktivitetskort og inngangsbillett skapte 
noe forvirring, så dette skulle arrangementsgruppen ha visst om på forhånd.  
 
Arrangementsgruppen vil lage en vitebok til neste års arrangementsgruppe. Denne vil være klar til 
neste møte i FAU 13. juni. FAU-styret vil koordinere det slik at både foreldrene, elevenes og skolens 
erfaringer blir samlet i ett dokument, viteboken. 

8. Gjennomgang av gruppene – oppdatert oversikt 

Oversikten over gruppene ble gjennomgått. Det ble ikke gjort noen endringer i gruppene. 
Kontaktperson per gruppe er person med navn i uthevet skift.  
 
Gjennomførte arrangement, som skoleballet 4. mai, er fjernet fra oversikten. Under er oppdatert 
oversikt over arrangementer FAU er ansvarlige for:  
 

Gruppe Aktivitet  Hvem Styrekontakt 

A) 
Parkering 
 

Organisere 
parkeringsvaktene 
 

Leif Oltedal (9B) Kathrine Furnes 
Havre (10G) 

B) 
Arrangement 

8. klassedag 
 
Dato: 8. juni 
 
 

Katrine Utaaker Segadal (8F) 
Morten Neteland (8A) 
Vibeke Solbue (8D) 
Hanne Wetland (8E) 
Nora Tuseth (8G) 
Gørild Berg (8H) 
 

Mette Engan (8B) 

 Aktiv Gimle 
Det er allerede disponible 
penger for to aktiviteter: 
gitarkurs og 
smaksverksted.  
Smaksverkstedet er 
gjennomført.  
 

Vibeke Solbue (8D) 
Anja Møgelvang (8C) 
 
 

Stein Frostad (9E) 

C)  
Styret 

Lede FAU Stein Frostad (9E) – leder 
Mette Engan (8B) – nestleder 
Kathrine Furnes Havre (10G)– 
kasserer 
Ida Lundberg Samuelsen (10A) – 
sekretær 

Stein Frostad (9E) 

 
 



9. Gruppearbeid og oppsummering fra gruppene 

 
Av de arrangementene FAU er ansvarlig for gjenstår kun 8. klassedagen. Det ble derfor avgjort at 
arrangementsgruppen for dette arrangementet ble igjen etter at FAU-møtet var hevet for å 
forberede FAU sin involvering på denne dagen.   
 
 
10. Eventuelt 

 

• FAU på 8. klassedagen: FAU arrangerer kafé og vil ellers være til stede for å oppfordre til 

foreldreengasjement og informere om FAU. Fokus bør være på å ønske velkommen, skape 

en god stemning og ufarliggjøre det å engasjere seg i FAU. Et forslag er at en av FAU-

representantene fra nåværende 8. trinn sier noe kort om FAU i plenum. Dette overlates til 

arrangementsgruppen for 8. klassedagen å organisere.   

• Bruk av overskuddet etter skoleballet: FAU avgjorde at overskuddet fordeles på klassene, 

dette utgjør ca. 2000 kr. per klasse. FAU-representantene for hver klasse må sende 

kontonummer til økonomiansvarlig der pengene skal overføres til.  

• Nærmiljøpakke: FAU vil søke om midler til Smakverket og gitarkurs innen fristen 26. mai.  

• Representasjon i FAU neste skoleår: Det ble stilt spørsmål om det bør lages ordninger for å 

rekruttere til FAU (for eksempel at vara rykker opp etter ett år) eller skal det være opp til 

den enkelte klasse. Ulike aspekter rundt rekruttering til FAU ble diskutert, uten at FAU 

konkluderte på dette punktet. Uavhengig av rekrutteringsform bør fokus være på at det i 

alle fall velges en fast FAU-representant og en FAU-vararepresentant fra hver klasse, og at 

det møter representanter fra alle klasser på FAU-møtene. Det er i alles interesse at vi har et 

fungerende FAU der alle klassene er representert. Det har vært vanlig at både fast og 

vararepresentant møter på det første FAU-møtet i starten av skoleåret, dette bør det 

fortsettes med. I tillegg gjelder det for 8. trinn at både fast og vara bør møte på alle FAU-

møtene til og med Halloween-festen er gjennomført, og at sosialkomitéene på 8. trinn bidrar 

inn i den praktiske gjennomføringen av arrangementet.  

 
 
 
 
 
 
Møtekalender 22/23: Sted: Gimle skole, tidspunkt 19.00-20:45  
 

Juni  Tirsdag 13. 

 
 
 
Referent, Ida Lundberg Samuelsen 


